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Obhajobu řídil prof. Kuba, který úvodem přivítal všechny přítomné.

2. Představení uchazeče
S odborným životopisem MUDr. Garnola, s jeho dosavadní odbornou činností včetně publikační a
přednáškové aktivity a se stanoviskem vedoucího školicího pracoviště k obhajobě seznámila
přítomné prof. Červinková.

3. Prezentace disertační práce
MUDr. Garnol vyložil stručně a výstižně podstatu své disertační práce.



4. Prezentace oponentských posudků
Přítomní oponenti doc. Šiller a dr. Pantoflíček seznámili přítomné se svými posudky.
MUDr. Garnol podrobně zodpověděl všechny dotazy oponentů.
Oba oponenti vyslovili uspokojení s kvalitou odpovědí.

5. Prof. Kuba oznámil, že do dne konání obhajoby nedošly k práci žádné připomínky.

6. Diskuse a dotazy z pléna:
Veřejné diskuse se účastnili prof. Kuba (2x), prof. Veselý, prof. Pácha a prof. Holeček:
• Prof. Kuba - není přítomnost 5 % steatotických hepatocytů málo pro diagnózu steatózy; jaký

je vztah mezi příjmem vysokotukové diety a stupněm steatózy?
• Prof. Veselý - komentář ohledně hodnocení steatózy pomocí ultrazvuku.
• Prof. Kuba- otázka ohledně statistické významnosti hodnot LOH.
• Prof. Pácha - jaké byly rozdíly v úrovni steatózy u potkanů kmene Wístar a Sprague Dawley;

proč měřeny pouze 11-6 a TGF a ne celé spektrum cytokinč1; jak měřena exprese UCP-2?
• Prof. Holeček - jak byla připravena vysokotuková dieta, jak bylo změněno zastoupení cukrů a

proteinů v dietě?

MUDr. Garnol prokázal znalost problematiky a všechny dotazy zodpověděl ke spokojenosti 
tázajících. 

7. Neveřejné zasedání
Na neveřejném zasedání proběhlo tajné hlasování, při kterém hlasovali všichni oprávnění členové 
komise. 

8. Závěr
Výsledek hlasování vyhlásil předsedající prof. Kuba. 

Výsledek obhajoby: Prospěl 

Zapsal: prof. Holeček 


